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EU projekt – aglomeracija Korčula 

 

Datum:  18.06.2021. 

Vrijeme:  početak u 11:15, završetak u 13:45 

Lokacija:             Grad Korčula 

Prisutni: 

- Nika Silić Maroević, Grad Korčula 
- Mirko Duhović, Grad Korčula 
- Ivan Blitvić, Grad Korčula 
- Marin Laus, Mjesni odbor Čara 
- Kristo Cebalo, NPKLM Vodovod d.o.o. 
- Darko Orlandini, PRONING DHI d.o.o. Zagreb 
- Vesna Rogulja, PRONING DHI d.o.o. Zagreb 
- Antonio Ljubas, Hidroing d.o.o. Split 
- Petar Bilač, Hrvatske vode 
- Toni Blagaić, Hrvatske vode 

 

 

Dnevni red: Stanje pripreme EU projekta poboljšanja vodnokomunalne infrastrukture 

aglomeracije Korčula 

   

 
 
U prvom dijelu sastanka Darko Orlandini je prezentirao usvojeno koncepcijsko rješenje sustava Pupnat.  
Rješenje sustava Pupnat sastoji se od: 

- gravitacijskih kolektora (10.510 m); 
- tlačnog cjevovoda (610 m); 
- podmorskog ispusta (960 m); 
- kućnih priključaka (415 kom); 
- crpnih stanica (2 kom); 
- UPOV-a (odgovarajućeg pročišćavanja, 1.210 ES). 

Prema uputama gospodina Marina Lausa konzultant će razmotriti dopunu rješenja na pojedinim mikro 
lokacijama. 
 
Potom je Darko Orlandini prezentirao usvojeno koncepcijsko rješenje sustava Račišće.  
Rješenje sustava Račišće sastoji se od: 

- gravitacijskih kolektora (7.160 m); 
- tlačnog cjevovoda (2.240 m); 
- podmorskog ispusta (1.120 m); 
- kućnih priključaka (310 kom); 
- crpnih stanica (4 kom); 
- UPOVa (odgovarajućeg pročišćavanja, 1.310 ES). 

Zbog onečišćenja mora u uvali, uzrokovanog nefunkcioniranjem postojećeg neadekvatnog sustava 
odvodnje, na molbu gradonačelnice, dogovoreno je da konzultant u koncepcijskom rješenju planiranu 
izgradnju sustava odvodnje podijeli u više manjih faza, a sve kako bi se gorući problem onečišćenja 
mora mogao što prije riješiti i osigurati potrebna sredstava izvan EU kohezijskog fonda za izvođenje 



radova. Na prijedlog Grada Korčule konzultant će također napraviti analizu da li je moguće (opravdano) 
spojiti sustav Račišće na aglomeraciju Korčula. 
 
Na posljetku sastanka je konstatirano kako Grad Korčula mora u što kraćem roku pokrenuti izmjenu 
prostornog plana radi ishođenje potrebnih dozvola (3 dozvole za mrežu, 1 dozvola za UPOV). U cilju 
dobivanja potrebnih dozvola za mrežu (3 dozvole) konzultant će kontaktirati nadležni ured kako bi 
ispitao mogućnost ishođenja navedenih dozvola prije navedene izmjene prostornog plana. 
 
Zbog dužeg trajanja sastanka i nemogućnosti rasprave o svim temama dogovoreno je da se nastavak 
sastanka održi što prije u Hrvatskim vodama Splitu. 
 
 
   
 

Zapisnik sastavio: 

Toni Blagaić, mag.ing.aedif. 


